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VRAGEN van de SP van de heer J.P. Dijk betreffende verlening vergunning 
megasportzaak Telstar aan het Sontplein. 
(Binnengekomen: 21 september 2011) 
 
 
gemeente Groningen van plan is om een vergunning te verlenen aan de megasportzaak Telstar 
voor de vestiging aan het Sontplein. Zoals in het artikel wordt aangegeven loopt dit vooruit op 
het masterplan dat nog gemaakt moet worden voor dit gedeelte van de stad. In de 
raadscommissie Werk & Inkomen van 19 januari 2011 geeft Wethouder Schoor ook aan dat 
er nog een uitwerkingsvisie op het Sontpleingebied gemaakt zou worden en deze zou nog aan 
de commissie worden voorgelegd.  
 De komst van een factory-outletcentre lag gevoelig bij enkele leden van de 
commissie. De SP-fractie had graag eerst de uitwerkingsvisie op het Sontpleingebied 
gekregen voordat er sprake zou zijn van het verlenen een vergunning van een megasportzaak. 
De SP-fractie zet namelijk grote vraagtekens bij de komst van een megasportzaak aan het 
Sontplein. De Groninger City Club (GCC) geeft aan, dat dit dit een grote bedreiging kan 
vormen voor winkels in de binnenstad en dat een een dergelijke vorm van detailhandel niet op 
deze plek past. De SP-fractie kan zich voorstellen dat de vestiging van een megasportzaak aan 
het Sontplein kan zorgen voor (negatieve/oneerlijke) concurrentie voor de 
binnenstadwinkeliers en kan zorgen voor minder diversiteit van winkelaanbod in de 
binnenstad.  
 
De SP-fractie wil u daarom de volgende vragen stellen: 
 

1. Bent u met de SP-fractie van mening dat er eerst een uitverwerkingsvisie/masterplan 
Sontplein aan de commissie Werk en Inkomen voorgelegd dient te worden voordat 
vergunningen voor megasportzaken aan het Sontplein verleend kunnen worden? Zo 
nee, waarom niet? 

2. Bent u met de SP-fractie van mening dat de vestiging van een megasportzaak aan het 
Sontplein kan zorgen voor een grote bedreiging voor winkels in de binnenstad en dat 
een dergelijke vorm van detailhandel daarom niet noodzakelijk is op deze plek. Zo 
nee, waarom niet? 

3. Bent u van plan om zo snel mogelijk met een uitwerkingsvisie Sontpleingebied te 
komen zodat langdurige leegstand aan het Sontplein voorkomen kan worden? Zo nee, 
waarom niet? 

 


